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Zápisnica 3/2017 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca konaného dňa 26.apríla 2017 

v Sobášnej sieni na Obecnom úrade v Bošáci. 

 

Prítomní: Ing. Gabriela Baginová, PaedDr. Daniel Bradáč, Katarína Imrichová, Tomáš Janega 

Marián Kopunec,  Bc. Jozef Mihala, Pavol Mizerák, 

Neprítomní: Ing. Michal Kozic, Lýdia Zámečníková 

Overovatelia: Katarína Imrichová, Pavol Mizerák 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Hulínková 

 

Zasadnutie zahájil starosta obce, ktorý privítal prítomných a konštatoval, že zasadnutie 

je uznášaniaschopné, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. Ďalej upozornil 

prítomných, že zasadnutie zastupiteľstva je nahrávané. 

 P. Bc. Mihala navrhol, aby sa doplnil bod č.4 o Správu o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V. 

Riznera Bošáca.  

 

Starosta dal hlasovať za program zasadnutia v zmysle navrhnutej úpravy 

 

Program zasadnutia: 

1. Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 12.4.2017 

2. Prerokovanie a schválenie žiadostí FO a PO 

3. Schválenie a prerokovanie Záverečného účtu obce Bošáca za rok 2016 

4. Správa o hospodárení obce Bošáca k 31.3.2017 a Správa o hospodárení ZŠ s MŠ 

Ľ.V.Riznera Bošáca k 31.3.2017 

5. Úprava Rozpočtu Obce Bošáca na rok 2017 

6. Pripomienky poslancov OZ a starostu obce 

 

Hlasovanie: 

za: 6 (zo 6 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

BOD č.1 

Kontrola plnenia úloh a uznesení OZ zo zasadnutia konaného dňa 12.4.2017 

 

 Zápisnicu zo zasadnutia dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie.  

P. Bc. Mihala sa informoval na uznesenia, ktorých splnenie bolo dané do určitého 

termínu. 

Starosta uviedol, že o týchto uzneseniach bude zastupiteľstvo v priebehu zasadnutia 

informované. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) sa informoval, či je podpísaná zmluva s firmou 

STAVOKOMPLET. 

Starosta uviedol, že ešte prebiehajú rokovania ohľadom podmienok. 
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BOD č.2 

Prerokovanie a schválenie žiadostí FO a PO 

 

A/ 

Ohlásenie drobnej stavby 

 

 Starosta informoval poslancov, že p. Tomáš Čičo doručil na obecný úrad ohlásenie 

drobnej stavby – altánok. Stavba by bola postavená na obecnom pozemku (pozemok pod 

bytovým domom č. 11), čiže bude musieť mať súhlas obce na vybudovanie. Poznamenal, že 

stavba by bola v blízkosti potoka a bude potrebné požiadať aj Slovenský vodohospodársky 

podnik o vyjadrenie.  

 P. Bc. Mihala uviedol, že by bolo vhodné sa tam ísť pozrieť. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 6 (zo 6 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.58/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca 

a) berie na vedomie ohlásenie drobnej stavby p. Tomáša Čiča, bytom Bošáca 11 

b) posúva ohlásenie drobnej stavby p. Tomáša Čiča na prerokovanie Komisii Výstavby, 

územného plánovania, poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva. 

 

B/ 

Žiadosť o odpustenie poplatkov za prenájom sály kultúrneho domu 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosť Základnej organizácie Slovenského zväzu 

chovateľov Bošáca o odpustenie poplatkov za prenájom sály kultúrneho domu počas výstavy 

anduliek, ktorá sa uskutoční v mesiacoch júl a august. Energie si organizácia uhradí. 

 P. Ing. Baginová navrhla, či by sa pre všetky organizácie, ktorým sa odpúšťa poplatok 

za prenájom sály, nemohol dať manipulačný poplatok napr. vo výške 5,- EUR. 

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že by sa musel meniť cenník za prenájom sály 

kultúrneho domu a poznamenal, že nevidí dôvod na zavedenie tohto poplatku a víta aktivitu 

všetkých organizácií. 

 P. Bc. Mihala uviedol, že nesúhlasí, aby dobrovoľné organizácie platili akýkoľvek 

poplatok za prenájom sály. Poznamenal, že energie si organizácie hradia a je to stavba, ktorú 

stavali aj tí ľudia, ktorí v súčasnosti kultúrny dom využívajú.  

Starosta navrhol, aby sa chovateľom odpustil poplatok za prenájom kultúrneho domu a 

navrhol posunúť návrh p. Ing. Baginovej do finančnej komisie. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že to nebude potrebné.  
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 6 (zo 6 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.59/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje Základnej organizácií Slovenského 

zväzu chovateľov Bošáca, odpustenie poplatku za prenájom kultúrneho domu v Bošáci počas 

výstavy anduliek, ktoré sa uskutočnia v mesiaci júl a v mesiaci november.  Organizácia si 

spotrebované energie uhradí a sálu poupratuje a uvedie do pôvodného stavu. 

 

C/ 

Žiadosť o odkúpenie pozemku 

 

 Žiadosť p. Ľuboša Kovenca a Aleny Kovencovej bola prerokovaná na minulom 

zasadnutí.  

Starosta informoval poslancov, že stavebná komisia sa danou žiadosťou zaoberala. Ide 

o mlynský náhon, ktorý predeľuje dva pozemky vo vlastníctve p. Kovenca a p. Kovnecovej 

a ide prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.60/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  zámer  predaja nehnuteľností vo 

vlastníctve obce Bošáca, a to: 

- novovzniknutého pozemku par.č. 14938/61 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 38 m
2
 

reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaného na LV č. 1 

do vlastníctva p. Ľuboša Kovneca a Aleny Kovencovej  rod. Janků, obaja bytom Bošáca 689, 

913 07 Bošáca. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.61/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje pristupovať k zámeru predaja 

nehnuteľností vo vlastníctve obce, a to: 

- novovzniknutého pozemku par.č. 14938/61 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 38 m
2
 

reg. C-KN v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaného na LV č. 1 

ako prípad hodný osobitného zreteľa  z dôvodu, že: 
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-  kupujúci daný pozemok upravil  uspôsobil na užívanie a užíval spoločne v dobrej viere 

- parcela rozdeľuje pozemky vo vlastníctve kupujúceho a to par.č. 992 a par.č.991  reg. C-KN 

v katastrálnom území Bošáca, obec Bošáca, zapísaných na LV č. 268. 

 

D/ 

Žiadosti o odkúpenie pozemkov v lokalite Pod Stráňami 

 

 Starosta prečítal poslancom žiadosti o odkúpenie pozemkov v lokalite Pod Stráňami 

od Zuzany Saelens, Nicholasa Saelens a Dominika Vavra. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.62/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie žiadosti o odkúpenie pozemku v lokalite Pod Stráňami od  

 Dominik Vavro,  bytom Bošáca 189, 

 Zuzana Saelens, Nicholas Saelens Veľké Bierovce 289, 

b) schvaľuje zaradenie žiadostí do poradovníka. 

 

E/ 

Odvolanie Mareka Dzuráka 

 

 Starosta prečítal poslancom odvolanie p. Mareka Dzuráka, bytom Bošáca voči 

uzneseniu obecného zastupiteľstva o určení ceny za odpredaj pozemku.  

 P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku. Komisia po diskusii odporúča obecnému zastupiteľstvu ponechať pôvodnú 

sumu 20,- EUR/m². Poznamenal, že treba to prediskutovať so všetkými poslancami, tak aby 

bola spokojnosť na obidvoch stranách. 

Starosta uviedol, že geometrický plán stále nie je vypracovaný, takže momentálne sa nedá 

ohľadom tejto veci posunúť ďalej. Navrhol, aby sa uznesenie č.16/2017 a 17/2017 nerušilo, 

pretože to by bol zrušený celý predaj a navrhol, aby sa uskutočnilo stretnutie s majiteľmi a so 

všetkými poslancami.   

 P. Dzurák Jaroslav (z pléna) uviedol, že celá parcela je mlynský náhon a prečo by 

mali platiť inú sumu, ako všetci ostatní, čo odkupovali mlynské náhony. 

Starosta uviedol, že pri prvom stretnutí  sa dohodlo, že pri zámene sa zamenia pozemky tak, 

aby to čo obec odpredá aj získala a teraz je ten rozdiel čo obec odpredá omnoho väčší.  

 P.PaedDr. Bradáč uviedol, že nevie sa teraz k tomu vyjadriť a súhlasí so stretnutím, 

ktoré by sa uskutočnilo priamo na pozemku. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že tam nejde iba o mlynský náhon, ale aj o pozemok. 

 P. Dzurák Jaroslav (z pléna) uviedol, že za takýchto podmienok by mlynský náhon 

neodkupovali a zamenili by sa iba pozemky pod cestou, s tým, že obec by musela v tom 

prípade doplatiť.  
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 P. Kochan (hl. kontrolór)  uviedol, že mlynské náhony sa predávali za 3,- EUR/m² 

a ide o vysporiadanie pozemkov, ktoré boli predtým vo vlastníctve občanov.  

Starosta uviedol, že aj pri odpredaji pozemkov p. Dedíkovi, sa zamieňali pozemky a rozdiel, 

ktorý p. Dedík doplatil (14 m²) bol stanovený tiež vo výške 20,- EUR/m². 

 P. Imrichová navrhla, aby sa mlynský náhon odpredal za sumu 3,- EUR/m² a zvyšný 

pozemok za 20,-EUR/m².  

Starosta navrhol, aby sa uskutočnilo stretnutie za prítomnosti všetkých poslancov priamo na 

pozemku p. Dzuráka. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.63/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie odvolanie p. Mareka Dzruáka 

b) schvaľuje, aby sa uskutočnilo dňa 2.5.2017 o 19:00 hod stretnutie poslancov obecného 

zastupiteľstva s majiteľom pozemku p. Marekom Dzurákom. Stretnutie sa uskutoční priamo 

na pozemku p. Dzuráka. 

 

F/ 

Pripomienky p. Brezováka Jána 

 

 P. Brezovák Ján (z pléna) sa informoval na stĺpik p. Mihalu Romana. 

Starosta uviedol, že sa tam boli s komisiou pozrieť, p. Mihala neodstránil všetky zátarasy 

a jedna, ktorá je umiestnená z boku tam zostala. Značku obec osadí novú, čím sa aj posunie. 

Navrhol, aby sa poslanci stretli pred domom p. Mihalu Romana, hneď po stretnutí s p. 

Dzurákom. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.64/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca:  

a) berie na vedomie pripomienku p. Brezováka ohľadom označenia cesty pri pozemku p. 

Romana Mihalu 

b) schvaľuje, aby poslanci sa stretli pri pozemku p. Mihalu Romana dňa 2.5.2017. 

 

 P. Brezovák Ján (z pléna) uviedol, aby sa chodníky, ktoré sú na súkromných 

pozemkoch vyplatili a od ľudí sa odkúpili. 

Starosta uviedol, že postupne sa to snažíme od ľudí zamieňať, ale na to, aby sa to spravilo 

celé, by bolo potrebné, aby na obecnom úrade bol zamestnaný jeden človek, ktorý by robil iba 
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toto, bolo by potrebné vytvoriť geometrické plány a najmä veľa týchto pozemkov nie je 

z minulosti vysporiadaných, pretože neprebehli dedičské konania. 

P. Brezovák Ján (z pléna)  uviedol, že ľudia za tieto pozemky potom platia dane. 

Starosta uviedol, že nie je možné tieto pozemky odčleniť z daní, pokiaľ nebudú ako chodníky 

zamerané geometrickým plánom a odčlenené z parciel. 

 

 P.Brezovák Ján (z pléna) uviedol, že by sa mohli poopravovať výtlky na chodníkoch 

a na cestách.  

Starosta uviedol, že niečo sa po zime bude opravovať.  

 

G/ 

Žiadosti prerokované na predchádzajúcom zasadnutí 

 

 Starosta informoval poslancov, že spolu s p. Kopuncom boli na pozemku p. 

Bachorcovej Silvii. Pozemok, ktorý chce p. Bachorcová odkúpiť je svah, využívala by ho na 

chov oviec. Starosta uviedol, že časť cesty vlastní p. Bachorcová, ktorá súhlasila so zámenou 

ak dá obec vyhotoviť geometrický plán. Poznamenal, že keby sa robí geometrický plán, tak 

by sa mohol zamerať aj pozemok p. Drhu, ktorý je vedľa pozemkov p. Bachorcovej.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.65/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) súhlasí so zhotovením geometrického plánu pred rodinným domom súp. č. 801 

(p.Bachorcová Silvia) a súp.č.802 (p. Drha Igor) a súhlasí so zámenou týchto pozemkov za 

parcelu, ktorá sa nachádza za pozemkami p. Drhu a p. Bachorcovej a je vo vlastníctve obce. 

Rozdiel vo výmere p. Bachorcová Silvia doplatí. 

b) súhlasí s vyčistením a dočasným užívaním par. č. 6083/2 o výmere 168 m² p. Bachorcovou 

Silviou, bytom Bošáca 801. 

 

 Starosta informoval poslancov, že s p.Kopuncom boli pozrieť pozemok, ktorý chce 

odkúpiť p. Zamec. Uviedol, že v roku 2014 zastupiteľstvo súhlasilo, že časť tejto parcely 

odkúpi p. Kozicová. Navrhol, aby sa aj tento odpredaj prerokoval na stretnutí s poslancami. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

Uznesenie č.66/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie stanovisko Komisie Výstavby, územného plánovania, 

poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva ohľadom žiadosti p. Martina Zamca o  

odkúpenie pozemku  par. č. 14938/16 o výmere 100 m². 
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b) schvaľuje, aby sa danou žiadosťou obecné zastupiteľstvo zaoberalo na ďalšom zasadnutí po 

oboznámení sa s celkovou situáciou. 

 

 P. Kopunec informoval poslancov, že sa so starostom boli pozrieť na plot pri cintoríne 

v Bošáci. Opraviť by sa malo oplotenie od Trenčianskych Bohuslavíc, okolo fary a taktiež aj 

oplotenie popri evanjelickom cintoríne. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.67/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje rekonštrukciu oplotenia okolo cintorína 

v Bošáci. 

 

 Starosta informoval poslancov, že sa boli pozrieť s p. Kopuncom na pozemky, na 

ktorých by sa mohlo vybudovať verejné osvetlenie a vodovod v poli. Uviedol, že je približne 

300 m úsek od FERNA a 600 m od bytoviek, kde by bolo potrebné vybudovať vodovod. Čo 

sa týka verejného osvetlenia, riešením by mohlo byť umiestnenie senzora na pohyb, ktorým 

by sa rozsvietilo svetlo. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že by bolo vhodné dať tam aspoň dve lampy, aby bol celý 

úsek pokrytý, pretože sa tam pohybujú rôzni ľudia. 

Starosta uviedol, že chápe, že sa tam pohybujú rôzni ľudia a aj vozidlá a tým osvetlením by sa 

získal prehľad o pohybe ľudí, na druhej strane si treba uvedomiť, že je to istá daň za to, že 

občania tam bývajú v pokoji. Podotkol, že p. Horákovej na stavebnom konaní vravel, že obec 

nebude budovať vodovod a verejné osvetlenie v tejto lokalite. Treba si taktiež uvedomiť, že 

v prípade, že by sa tu verejné osvetlenie vybudovalo, tak by o jeho dobudovanie začali žiadať 

aj občania z Jazier alebo z odľahlejších častí na Zabudišovej. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že v tejto lokalite býva 45 rokov, doteraz od obce nič 

nežiadala, bohužiaľ momentálne je situácia taká, že jednoducho kvôli bezpečnosti je 

nevyhnutné tam osvetlenie vybudovať, je tam voľný pohyb cudzích áut. 

 P. Mizerák uviedol, že by bolo vhodné vyčísliť koľko by vybudovanie osvetlenia 

v tejto lokalite stálo. 

Starosta uviedol, že problém v tejto lokalite je napojenie sa na elektrickú energiu 

a vybudovanie hodín. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že čo sa týka vody je v tejto oblasti tiež problém, pretože 

prehĺbením studne na družstve, hladina vody v ich studniach rapídne klesla a v lete voda 

nebýva vôbec. 

Starosta uviedol, že vykopanie 300 m vodovodu je približne 1 500,- EUR, v prípade, že by 

bol natiahnutý po roli, po súkromných pozemkoch, kde by bolo potrebné zriadiť vecné 

bremená. Taktiež by bolo potrebné buď podkopať potok a zaviesť potrubie alebo podkopať 

cestu, čo by bolo finančne dosť náročné. Poznamenal, že keby sa tam postaví ešte ďalších 5 

domov, mohli by to „vodáry“ brať ako vodovod, v opačnom prípade ide o vodovodné 

prípojky, tak šachty  musia byť 15 m od hlavného potrubia, ktoré ide popri hlavnej ceste. 
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 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že žiadna vodárenská spoločnosť pre tri prípojky 

neinvestuje takéto peniaze, taktiež ani dotácie sa nedajú na to získať  a podobne ako pri 

osvetlení, ak by sa potiahol k týmto domom vodovod, začali by ho žiadať aj ostatné 

domácnosti, ktoré nie sú napojené. Bohužiaľ bývajú v takej lokalite, ktorá je vzdialená od 

obce. 

P. Ing. Baginová uviedla, že v tom prípade by sa mali znížiť dane v tejto lokalite, 

pretože tam nie sú tie isté podmienky na bývanie ako v obci. 

Starosta uviedol, že poplatok za komunálny odpad by sa mohol znížiť, ale dane sú 

dané zákonom a tie podmienky by sa nespĺňali. Poznamenal, že treba si uvedomiť to, čo vraví 

aj všetkým, ktorí chcú stavať na Zabudišovej, že na jednej strane si chvália pokoj a na druhej 

strane chcú mať všetky služby, ktoré sú dole v dedine a to sa nedá zabezpečiť. Uviedol, že 

napr. pri odhŕňaní snehu v obci sa prejde  5 km a obslúži sa 500 domov a potom sa ide viac 

ako 1 km do pola a obslúžia sa tri domy a to je to, čo je napr. nerentabilné a aj preto sa platia 

dane. Poznamenal, že aj štát tlačí na to, aby sa vytvárali väčšie celky, aby pre obce boli 

náklady rentabilné.  

 P. Kochan (hl. kontrolór) uviedol, že pokým nebola voda na Zabudišovej, dovážala sa 

im tam v cisternách. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.68/2017 

 Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

a) berie na vedomie stanovisko Komisie Výstavby, územného plánovania, 

poľnohospodárstva, lesného a vodného hospodárstva a poslankyne Ing. Baginovej,  

b) schvaľuje, aby sa situácia ohľadom osadenia stĺpov verejného osvetlenia pri dome p. 

Horákovej Zuzany a Ing. Baginovej Gabriely riešila na stretnutí poslancov dňa 2.5.2017. 

 

BOD 3 

Schválenie a prerokovanie Záverečného účtu obce Bošáca za rok 2016 

 

 Záverečný účet obce Bošáca dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

 P. Bc. Mihala predniesol stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre správu 

obecného majetku, ktorá odporúča v súlade so stanoviskom hlavného kontrolóra obce Bošáca 

obecnému zastupiteľstvu prijať uznesenie, v ktorom schváli celoročné hospodárenie obce 

Bošáca za rok 2016 bez výhrad. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 
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Uznesenie č.69/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

obce Bošáca k Záverečnému účtu Obce Bošáca za rok 2016. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.70/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje: 

a) Záverečný účet obce Bošáca za rok 2016 a celoročné hospodárenie obce bez výhrad, 

b) použitie prebytku rozpočtu v sume 65 640,76 €, zisteného podľa §10 ods. 3 písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na tvorbu rezervného fondu 

obce. 

 

BOD č.4 

Správa o hospodárení obce Bošáca k 31.3.2017 a Správa o hospodárení ZŠ s MŠ 

Ľ.V.Riznera Bošáca k 31.3.2017 

 

 Správu o hospodárení obce Bošáca k 31.3.2017 a Správu o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V. 

Riznera Bošáca k 31.3.2017 dostali poslanci v podkladoch na zasadnutie. 

 

 P. Bc. Mihala predniesol poslancom stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre 

správu obecného majetku, ktorá  žiada OÚ predložiť na zasadnutí OZ krátke odôvodnenie 

prekročenia niektorých položiek (kolky, materiál-KD, materiál bežná údržba-MK). 

Ďalej požaduje predložiť na zasadnutí OZ stav pohľadávok a záväzkov obce ku dňu 

zasadnutia OZ. Po doplnení komisia odporúča vziať správu na vedomie. 

 P. Bc. Mihala uviedol, že ekonómka obce zaslala doplnenie správy o hospodárení. 

Kolky boli prekročené z dôvodu, že sa realizovali vklady na kataster, materiál sa týka 

materiálu do kultúrneho domu. Poznamenal, že tieto položky sú upravené v rozpočte.  

 P. Bc. Mihala uviedol, že k správe základnej školy, komisia nemala námietky 

a odporúča ju vziať na vedomie. 

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.71/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie Správu o hospodárení obce 

Bošáca k 31.3.2017. 
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Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.72/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca berie na vedomie Správu o hospodárení Základnej 

školy s materskou školou Ľ.V.Riznera Bošáca k 31.3.2017. 

 

BOD č.5 

Úprava Rozpočtu Obce Bošáca na rok 2017 

 

 Návrh úpravy Rozpočtu Obce Bošáca na rok 2017 dostali poslanci v podkladoch na 

zasadnutie. 

 P. Bc. Mihala predniesol poslancom stanovisko Komisie finančnej, sociálnej a pre 

správu obecného majetku. Komisia konštatovala, že prvá až štvrtá položka návrhu (Dotácia – 

Zateplenie KD Zabudišová + 138 955,- €, Zateplenie KD Zabudišová - z dotácie +138 955,-€ 

a Zateplenie KD Zabudišová – spoluúčasť + 7 313,43 € a Výstavba chodníkov – 7 313,43 € 

boli schválené Uznesením č.52/2017 OZ zo dňa 12.04.2017. Zdôvodnenia boli na základe 

požiadavky komisie zaslané ekonómkou obce.  

 

Starosta dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 (zo 7 prítomných)   proti: 0    zdržali sa:0 

 

Uznesenie č.73/2017 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca schvaľuje úpravu Rozpočtu obce Bošáca na rok 

2017 v zmysle pripomienky Komisie finančnej, sociálnej a pre správu obecného majetku. 

 

BOD č.6 

Pripomienky poslancov OZ a starostu obce 

 

A/ 

 P. Imrichová chcela vedieť, ako sa bude riešiť situácia s ukradnutými ovocnými 

stromčekmi. 

Starosta uviedol, že to čo bolo ukradnuté sa dosadí, momentálne sa výsadba situuje 

k zbernému dvoru, kde bude umiestnená kamera a je tam pohyb ľudí. 

 

B/ 

 Starosta informoval poslancov, že obci bola schválená dotáciu v rámci Programu 

obnovy dediny vo výške 5 000,- EUR na výsadbu a taktiež vo výške 800,- EUR na Čie sú 

hody? Naše hody! z Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Starosta taktiež informoval poslancov, že 2.5.2017 sa začne meniť podlaha v telocvični. 

 P. Bc. Mihala sa informoval ,či sa budú riešiť sklobetóny. 
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Starosta uviedol, že sklobetóny sa zvonka zaizolujú. Do budúcna by sa plánovali vymeniť. 

 

C/ 

 P.PaedDr. Bradáč pozval všetkých prítomných dňa 30.4.2017 na Stavanie mája na 

námestí v Bošáci.  

 P. PaedDr. Bradáč sa informoval p. Ing. Baginovej, či chce byť naďalej členkou 

kultúrnej komisie, keďže sa dlhšie nezúčastnila zasadnutí. 

 P. Ing. Baginová uviedla, že určite plánuje byť členkou, v poslednej dobe jej to 

nevychádzalo z dôvodu, že ju v júni čakajú štátnice. 

 

D/ 

 P. Kopunec sa informoval, ako sa riešia okná na bytovke č.255 s 359, poznamenal, že 

keď sa budú meniť, bolo by potrebné doplniť termoizoláciu na streche. 

Starosta uviedol, že okná sa budú meniť. 

 

E/ 

 Starosta informoval poslancov, že ohľadom podlahy p. Haviernika sa stretnutie 

neuskutočnilo a informoval poslancov, že p. Haviernik má stále nedoplatky na nájomnom 

a poplatku za komunálny odpad. 

 

F/ 

 Starosta informoval poslancov, že mmentálne má dve ponuky od bánk na úver na 

výkup pozemkov v Lokalite Pod Stráňami. 

 Starosta informoval poslancov, že na to aby sa mohlo začať stavať  v tejto lokalite je 

potrebné ešte približne 100 000,- EUR. Poznamenal, že dom po Zámečníkovcoch sa bude 

postupne vypratávať. 

 

Na záver starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

d.a.h. 

 

Zapisovateľka    Overovatelia    Starosta obce 

 

 

.....................................  ........................................  ................................. 

Mgr. Martina Hulínková  Katarína Imrichová   Mgr. Daniel Juráček 

 

      

 

........................................ 

     Pavol Mizerák  

 

 


